

DV Region 5 bestyrelsesmøde den 7.juni 2022

Teamsmøde tilstede: Rie, Jørn, Karin, Lis og Pernille

Afbud: Jonas

Referent: Pernille

2. Økonomi

Det blev diskuteret hvorvidt det fungerer med nuværende styring af økonomi i regionen. Det har været diskuteret og besluttet på formandsmøde at der kun sker en afregning over til regionerne en gang årligt. Pernille går videre med kontakt til hovedkontoret vedr. afregningsmetode for følauktionen, dette går Mette (DV reg4) videre med.

Pernille undersøger hvorvidt der skal underskrives fuldmagt fra Reg5 bestyrelse førend Mette kan få adgang til kontoen for Følauktionen.

Region 5 spørgsmål til økonomiudvalget: Det forespørges fra regionen, hvorvidt de nedskrevne retningslinjer for kasseren er ajour i vedtægterne, eller hvorhenne kan dette findes for den i regionen ansvarlige kassér?

Region 5 generelt spørgsmål til HB: der ses stadig flere rettelser i vedtægterne, som ikke er rettet.

Bestyrelsen gennemlæser vedtægterne og melder manglende rettelser til Jørn inden den 21.juni. Så tager Jørn det med videre i HB.

Økonomi ifm arrangementer på Vilhelmsborg - bokse: Det besluttes at bokseleje pr 2023 skal stige til 800kr inkl. moms. Ved senere tilmelding af boks koster det et tillæg 100kr.

Arrangementer:

- Avlerbesøg og hestevelfærd – 31 tilmeldte. Hanne-Marie skal kontakte Karin med bilag og overførsel af deltagergebyr.
- Føltur: Pernille kontakter Frode ift. evt. bestilling af vase og status på tilmeldte
- Hoppekåring og følskue:
 - o Højgaard følskue (sponseret af Højgaard – 5000kr) Pernille kontakter kontoret og får det rettet til
 - o Karin laver regning
- Pernille kontakter Karen Margrethe ift rosetter, drikkevarer og blomster. (blomster og rosetter skal bæres af hoppe-/føludvalg). Pernille ansvarlig for drikkevarer generelt.
- Følauktion: Lis deltager som Region5

Dato for næste bestyrelsesmøde på teams 5.juli kl. 20.15, Rie indkalder.

Dato for næste møde med repræsentanter: glemte vi at finde? Vi snakkede om uge 34??